
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:   3060/ 28.04.2023  

 
PROCES VERBAL 

      Incheiat astăzi 28.04.2023 ,    în şedinţa ordinară  a Consiliului local al comunei Mioarele 

, convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr   76/21.04.2023    

  In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  

11 consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , 

doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele , domnul consilier personal 

cabinet primar Deca Ion  
    In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 

 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta  participarea este  atat fizica cat si on line  prin 

mijloace electronice ( camera audio video a grupului de watts- up  a Consiliului local 

Mioarele ) 

Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru citeste ordinea de zi  
1. Aprobarea proceselor verbale al ședințelor  anterioare a Consiliului Local al comunei 
Mioarele ,jud Arges   
 2. Proiect de hotarare privind indexarea impozitelor  si taxelor locale aplicabile in anul  
fiscal   2024  cu  rata inflatiei  in procent  de 13,8 % 

                                                                                Initiator : Sucu Gheorghe - primar    
3. Proiect de hotarare privind  acordarea  cheltuielilor cu transportul  pentru cadrele 
didactice  ale Scolii  Gimnaziale Nr. 1  Mioarele  care fac naveta de la locul de domiciliu 
la locul de munca pentru lunile ianuarie , februarie , martie 2023  
                                                                                           Initiator : Sucu Gheorghe - primar    
4. Proiect de hotarare  pentru aprobarea  modificarilor si completarilor organigramei si 
a statului de functii a aparatului de specialitate al Primarului  comunei  Mioarele . 

                                                                              Initiator : Sucu Gheorghe - primar    
   5. Proiect de hotarare privind  stabilirea salariilor de bază pentru functiile publice si 
functiile contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei 
Mioarele , precum si stabilirea indemnizatiei consilierilor locali din cadrul Consiliului 
Local Mioarele , judetul Arges,   conform Legii 153/2017 privind salarizarea 
personalului plătit din fonduri publice , Legii nr 103/2023 si OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, actualizata, cu modificarile si completarile ulterioare  .                                              
Initiator : Sucu Gheorghe - primar    
 



6. Proiect de hotărâre  cu privire la alegerea unui nou  presedinte de sedinta  pe o 
perioada de  pana la 3 luni, pe lunile mai ,iunie,iulie  2023 ,  conform OUG 57/2019 cu 
modificarile si completarile ulterioare privind codul administrativ                                                            
Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
7. Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele                          
Se supune la vot ordinea de zi ,si se voteaza in unanimitate . 

Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi 

1. Aprobarea proceselor verbale al ședințelor  anterioare a Consiliului Local al comunei 
Mioarele ,jud Arges   
Se supun la vot procesele verbale anterioare . Se voteaza in unanimitate procesele verbale 

anterioare. 

Se trece la punctul nr 2 pe ordinea de zi 
2. Proiect de hotarare privind indexarea impozitelor  si taxelor locale aplicabile in anul  
fiscal   2024  cu  rata inflatiei  in procent  de 13,8 % 

                                                                                Initiator : Sucu Gheorghe - primar    
Doamna secretar Am primit adresa I.N.S. ului pe care cred ca ati studiat o , asta este legea si 

trebuie sa o aplicam . 

Domnul presedinte de sedinta  Dobrin Alexandru : Unde e lege , n avem ce discuta ! 

Supunem la vot . Se voteaza cu 11 voturi pentru ,HOTARAREA NR 22 
Se trece la punctul nr 3 pe ordinea de zi 

3. Proiect de hotarare privind  acordarea  cheltuielilor cu transportul  pentru cadrele 
didactice  ale Scolii  Gimnaziale Nr. 1  Mioarele  care fac naveta de la locul de domiciliu 
la locul de munca pentru lunile ianuarie , februarie , martie 2023  
Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru : E un drept al lor , nici aici nu avem 
ce sa comentam !  
Domnul consilier Grecu E aberanta chestia asta ! De ce trebuie mereu prin consiliu ..sa aveti 

prevazuti o suma de bani si sa nu mai facem chestia asta ! 
Doamna secretar : Asa s a  mers ! Noi primim de la scoala adresa cu sumele pe care le 

deconteaza : procedura e mai complicata la ei , sau cel putin era , acum cred ca se deconteaza 

la bonurile de benzina/motorina , inainte trebuia sa aiba biletele de autobuz .  

Domnul presedinte Dobrin Alexandru  Supunem la vot , se voteaza in unanimitate 

HOTARAREA NR 23  

Se trece la punctul nr 4 pe ordinea de zi 

4. Proiect de hotarare  pentru aprobarea  modificarilor si completarilor organigramei si 
a statului de functii a aparatului de specialitate al Primarului  comunei  Mioarele . 

                                                                              Initiator : Sucu Gheorghe - primar    
Doamna secretar : O sa va spun eu repede , ce modificari sunt : Alexandra Candea – trece de 

la consilier debutant la consilier asistent , a venit prin concurs pe postul vacant de la 

Compartimentul Achizitii – publice- implementare proiecte – consilier achizitii publice -

doamna Dana Dinica  si s a vacantat postul de contabil , consilier superior , prin pensionarea 

doamnei Pirnuta Steliana . 

Domnul Iosif Gheorghe  A luat Razvan , contabilitatea ? 

Doamna secretar Da ! I au fost delegate atributii , pe o perioada de maxim  6 luni !Apoi 

vedem ce facem , ori se muta Razvan , ori scoatem postul la concurs ! 

Domnul consilier Postoaca Cate posturi avem acum ? 



Doamna secretar Posturi sunt 17 , 18 cu domnul Albu de la Serviciul Public de alimentare cu 

apa !Unul cel de consilier superior – contabil este vacant , dar este post de functionar public. 

Razvan are atributii doar . 

Domnul consilier Iosif Gheorghe Adica Razvan tine doua posturi acum ! 

Doamna secretar Da! Pe o perioada de pana la 6 luni in care o sa decida ce face . ori se muta 

si scoatem postul lui la concurs , ori scoatem postul vacant de contabil la concurs ..Dar posturi 

sunt 17 . 

Domnul consilier Postoaca Pai si n ati depasit ? 

Doamna secretar Serviciul Public de alimentare cu Apa are organigrama separata ! Nu 

amestecam ! Acolo sunt 3 posturi , unul vacant de muncitor calificat , domnul Albu – 

muncitor necalificat si domnul Olteanu Marian care este detasat de la Serviciul de 

Gospodarire Comunala ! Domnul Olteanu o sa treaca inapoi la Serviciul de Gospodarire 

pentru ca serviciul nu e sustenabil . 

Domnul primar N avem bani ! Nu se poate sustine! Dupa ce aducem apa il dam la Edilul ! 

Domnul consilier Postoaca V ati grabit si cu postul pe achizitii ! Ce i dati sa faca ?  

Doamna secretar Pai n avem proiectele in derulare ! Plus Urbanism ..plus ca ne mai ajuta si 

pe noi .. 

Domnul consilier Postoaca  Are 50 % achizitii si restul ce? Urbanism ? 

Doamna secretar Da! Cititi codul administrativ , asa prevede , daca n ai consilier pe achizitii 

, faci, transformi din ce ai !  

Domnul consilier Postoaca  Specializare pe urbanism are ? 

Doamna secretar  Nu are ! Pentru postul de consilier achizitii , nu era necesar  specializare in 

urbanism . Sunt atributii care i s au dat dupa ! Dar o sa faca si specializare! Nici Alexandra 

Sturzeanu n a avut si a facut! 

Domnul consilier Postoaca  Asta a fost atunci ! 

Doamna secretar Si care este diferenta !O sa faca si Dana ! 

Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru   Supunem la vot  

Domnul consilier Postoaca Eu ma abtin !  

Se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 24 cu 10 voturi pentru si o abtinere . 
5.Se trece la punctul nr 5 pe ordinea de zi 

5. Proiect de hotarare privind  stabilirea salariilor de bază pentru functiile publice si 
functiile contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei 
Mioarele , precum si stabilirea indemnizatiei consilierilor locali din cadrul Consiliului 
Local Mioarele , judetul Arges,   conform Legii 153/2017 privind salarizarea personalului 
plătit din fonduri publice , Legii nr 103/2023 si OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, actualizata, cu modificarile si completarile ulterioare  .                                                    
Initiator : Sucu Gheorghe - primar 
Doamna secretar Dupa cum ati citit , a intrat in vigoare Legea 103 , prin care se majoreaza 

indemnizatiile primarului si al viceprimarului , astfel incat putem sa stabilim salariile si 

indemnizatiile dumneavoastra cu o majorare de 10 % . 

Domnul primar  Majorarea se ridica undeva la 550 mil , pana la sfarsitul anului acestuia . O 

sa facem rectificare , toti au majorat asa ca vor gasi o solutie sa facem o rectificare . Salariile 

sunt mici , stiti asta . 

Doamna secretar Am mai discutat data trecuta , ne raportam la luna decembrie 2022 , si grila 

de salarii este stabilita de o hotarare din 2017 .  

Domnul consilier Postoaca Va rog sa cititi nominal , salariile si persoanele . 

Doamna secretar dă citire listei salariilor .  

Domnul consilier Matei Si se majoreaza si la consilieri ? 

Doamna secretar Da ! 920 lei brut. 10 % din indemnizatia primarului  

Nemaifiind discutii , se trece la vot si se voteaza HOTARAREA NR 25 cu 11 voturi pentru  



Se trece la punctul nr 6 pe ordinea de zi 

6. Proiect de hotărâre  cu privire la alegerea unui nou  presedinte de sedinta  pe o 
perioada de  pana la 3 luni, pe lunile mai ,iunie,iulie  2023 ,  conform OUG 57/2019 cu 
modificarile si completarile ulterioare privind codul administrativ                                                            
Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
Doamna secretar Ii multumim domnului presedinte de sedinta Dobrin Alexandru pentru 

colaborare si va invit sa propuneti un alt presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni  

Domnul consilier Iosif Gheorghe  Pai care n a mai fost ? Domnul Boambes Marian ? 

Se supune la vot si se voteaza ca noul presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni sa fie 

domnul Boambes Marian . HOTARAREA NR 26 cu 11 voturi pentru  
Se trece la punctul nr 7 pe ordinea de zi 

7.Diverse  
Doamna secretar  O sa facem o extraordinara sau o de indata in momentul in care vom avea 

DALI , gata pentru caminul cultural Suslanesti si Dispensarul Matau pe PNRR ! Doamna Cati 

Pletoiu inca lucreaza la ele ..O sa va pun materialele pe grup . 

Domnul consilier Postoaca _ Firma asta de cadastru , fac cadastru consultativ ?  

Domnul consilier cabinet primar Deca Ion  Ei trec parter + etaj , amprenta la sol , sau 

adauga dace e pivnita demisol sau etaj si mansarda . Primariei ii revine rolul sa solicite omului 

prin declaratie suprafata desfasurata ! 

Domnul consilier Postoaca Unde scrie ? Nu e in regula ! Se pierde foarte mult ... 

Domnul primar Cine are cadastru , sa l respecte ! 

Domnul consilier Postoaca Intr o sedinta , am intrebat de P.U.G. ... 

Domnul primar  Se lucreaza la el ! 

Domnul consilier Postoaca E o problema ! Nu degeaba va spun ! Toate proiectele se bazeaza 

pe un PUG  expirat ! 

Domnul consilier Postoaca La Remiza nu i mai facem nimic ? 

Domnul consilier Zipis Ion  Capela mortuara ! 

Domnul viceprimar O stricam ! Pe interior toata este daramata !Mergem sa vedeti zidurile !  

Nu are nici rezistenta , nimic  

Domnul consilier Postoaca E usor de stricat ! Sa prelungeasca cimitirul sau capela mortuara  

Domnul viceprimar  Capela o facem langa biserica !  

Domnul primar Deocamdata ne trebuie bani pentru proiectele in derulare . 

Domnul primar  Am fost ieri la Consiliul Judetean , mi au promis ca rezolvam si cu drumul 

..azi am primit o oferta vis a vis de cadastrarea ulitelor , mai avem de cadastrat .. 

Domnul consilier Grecu Drumul de la Grigorici ? 

Domnul primar  Vedem ! E pacatos drumul ! 

Domnul primar  Trebuie sa desemnam un consilier care sa ne reprezinte in proiectul asta 

european . V a spus doamna secretar de data trecuta ! Tot cu Campulungul o sa facem o 

colaborare ... 

Domnul consilier Spinu  Eu il propun pe domnul viceprimar Iosif Ion  

Se voteaza in unanimitate propunerea ca domnul viceprimar sa repezinte interesele uat ului , 

in relatia cu U.E. 

Domnul consilier Deca  Si mai avem o problema , familia Neferu doreste sa refaca gardul din 

fata primariei ..nu sunt modificari , se incadreaza bine , face un zid de caramida .. 

Nemaifiind discutii , se declara sedinta inchisa la ora  15.50  

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal  

PRESEDINTE DE SEDINTA                        SECRETAR GENERAL COMUNA 

DOBRIN ALEXANDRU                                       BALAN RALUCA ANA  

 


